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Aan het college van burgemeester en wethouders van Helmond, 
 
De jaarlijkse zomerkermis heeft natuurlijk als uitgangspunt het bieden van een leuk en plezierig vermaak aan 
de inwoners van onze stad en haar bezoekers maar tevens is het ook een stuk Helmond promotie. Als ik nu 
mijn stad wil promoten dan wil me van mijn beste kant laten zien, in elk geval op een heel vriendelijke 
manier. 
Op zaterdag 9 juli 2011 als er een waterig zonnetje zijn best doet om het kermisterrein wat meer kleur en 
sfeer te geven nemen vele mensen de fiets om naar het centrum van de stad te komen. Maar door het grote 
aanbod zijn de fietsstallingen al snel vol en ook de aanwezige fietsrekken bieden onvoldoende soelaas om 
het grote aanbod op te vangen. (Op zondag 11 juli was zelfs een groot deel van de fietsenstalling bij het 
kanaal geblokkeerd met rood-wit lint en derhalve niet beschikbaar.) Derhalve parkeren vele fietsers hun 
rijwiel, keurig op rij onder de overkapping van de winkel van Dirkx aan de Koninginnewal, niets mis mee zou 
je zo zeggen. Maar dan heeft u buiten de oplettendheid gerekend van de Stadswacht. Gewapend met een 
flinke stapel fel oranje gekleurde waarschuwingsformulieren gaan ze aan de slag. Elke fiets die buiten ‘de 
orde’ staat wordt behangen met een dergelijk formulier. Indien men niet binnen 24 uren de fiets opgehaald 
heeft zal deze verwijderd worden. U kunt zich voorstellen dat zulks de nodige opwinding en irritatie 
veroorzaakt bij de betrokken fietsers. 
Derhalve wil ik het College het navolgende voorleggen: 

• Is het College met mij van mening dat het op zich een heel goede zaak is dat men op de fiets naar het 
centrum van onze stad komt ? 

• Deelt het College mijn mening dat Helmond promotie ook inhoudt dat we de bezoekers aan onze stad 
vriendelijk moeten benaderen ? 

• Onderschrijft het College de visie van SDOH-D66-HB dat er bij grotere evenementen onvoldoende 
stallingmogelijkheden zijn voor fietsen ? 

• Wil het College in voorkomende situaties op een vriendelijke manier de zgn. foutparkeerders wijzen op 
hun fout maar ze dan ook tevens attenderen op alternatieve stallingmogelijkheden ?  
(Hierbij zou ondermeer gedacht kunnen worden aan een vriendelijk ogende flyer die aan het stuur van 
de fiets gehangen kan worden.) 

Ik zie uw reactie met belangstelling tegemoet. 
 
Met vriendelijke groet, 
Namens de fractie SDOH-D66-HB 
Maarten Janssen, raadslid namens D66. 
 
Antwoord college van burgemeester en wethouders: 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede. 

1. Jazeker. De gemeenteraad heeft bij vaststelling van het beleidsplan  Helmond Mobiel aangegeven 
dat het aandeel fiets in de modal split met circa 1% per jaar moet toenemen. Concreet betekent dit 
dat er meer gefietst moet worden. Het college stelt ieder jaar een actieplan fiets op. Hierin staan de 
maatregelen die uitgevoerd moeten worden om deze doelstellingen te kunnen halen.  

2. Natuurlijk! Maar het kan niet zo zijn dat er op bepaalde locaties hinderlijke of zelfs gevaarlijke 
situaties kunnen ontstaan door gestalde fietsen. Op verschillende locaties gelden daarom 
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stallingsverboden in het centrum. Hier mag alleen in de eventueel aanwezige rekken gestald 
worden. Een en andere is dmv bebording aangegeven. 

3. Ja. In de gemeente hebben we gelukkig vele goed bezochte evenementen. Deze evenementen 
vinden niet allemaal op dezelfde locatie plaats en vaak zijn er op dat moment in de directe  
omgeving onvoldoende stallingsmogelijkheden aanwezig. De gemeente heeft dit jaar 2 mobiele 
stallingen aangekocht. Dit zijn twee aanhangwagens met daarop stallingen voor in totaal ongeveer 
700 fietsen. De mobiele stallingen zullen in 2012 vaker ingezet gaan worden. Hierover zullen 
afspraken gemaakt worden met de evenementencoördinator. De kosten van de plaatsing zullen niet 
worden doorgerekend op de organisator, maar door de gemeente worden betaald. 

4. Op dit moment wordt er al gedurende grotere evenementen door medewerkers van de stichting 
Stadswacht Helmond(SSH) alleen waarschuwend opgetreden tegen het foutief stallen van fietsen. 
Ook worden hinderlijk en/of overlastveroorzakende fietsen bij grotere evenementen verplaatst zodat 
de hinder of overlast beëindigd wordt. Het vaak ontbreken van voldoende stallingsmogelijkheden 
gedurende grotere evenementen waren debet aan deze werkwijze. Een goede communicatie van 
stallingsmogelijkheden en de bereikbaarheid van stallingen zijn juist bij grotere evenementen van 
groot belang om hinder en overlast door fietsen te voorkomen. Door de SSH is aangegeven bij 
grotere evenementen gebruik te gaan maken van duidelijke zogenaamde waarschuwing flyers maar 
vraagt tevens aandacht voor een betere communicatie van de stallingsmogelijkheden, bijvoorbeeld 
door middel van (tijdelijke) verwijzingsborden op aanvoerwegen en te verwachten probleemlocaties. 
De eerder genoemde werkwijze door de SSH bij grotere evenementen zal vooralsnog gehandhaafd 
blijven.   
Uiteraard is het onmogelijk om voor alle fietsen een stallingsplek aan te bieden tijdens grote 
evenementen (bv Kasteeltuinconcerten). Er zal wel nog beter bekeken  gaan worden waar grote 
hoeveelheden fietsen buiten de aanwezige stallingsmogelijkheden tijdens evenementen gestald 
kunnen worden. 

 
Wij hopen u hiermede voldoende te hebben geantwoord. 
 
Burgemeester en wethouders van Helmond, 
De burgemeester,  de secretaris, 
Drs. A.A.M. Jacobs.  A.A.M. Marneffe RA. 

 
 


